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ملخص التداول     

The total Trading value for today reached 263,316 USD with a traded 
volume of 128,706 shares, through 94 transactions. Alquds index 
increased by 0.06% closing at 452.56 point, the shares of 17 companies 
were traded, the share prices of 5 companies rose and the share prices 
of 7 declined. PALTEL’s trading volume was 17,327 shares valued at 
118,349 closed at 4.85 JD decreased by 0.41%, PADICO’s trading 
volume for today was 58,437 shares valued at 50,840 USD closed at 
0.87 USD with no change from the previous close, BOP closed today at 
2.77 USD increased by 0.73%, with traded volume of 3,960 shares 
valued at 10,892 USD.

Association of Banks in Palestine represented by its chairman Azzam 
Al-Shawa, and the General Manager Nabil Abo Diab, in addition to 
representatives from Bank of Palestine and Palestine Islamic 
Bank, participated in the activities of the Annual Arab Banking 
Conference for 2012, which was held on 16-17 of this month in Beirut.

Trading Summary

دولار نفذت  263,316سهم بقٌمة  128,706بلغ حجم التداول الإجمالً لجلسة الٌوم 
صفقة، عن مستوٌات الأسعار فقد ارتفع مؤشر القدس لهذا الٌوم بنسبة  94من خلال 

وبمقارنة أسعار الإغلاق للشركات المتداولة لهذا . نقطة 452.56لٌغلق على % 0.06
شركات ارتفاعاً فً أسعار أسهمها، بٌنما  5شركة، أظهرت  17الٌوم والبالغ عددها 

بلغ حجم التداول على شركة الاتصالات . شركات انخفاضاً فً أسعار أسهمها 7أظهرت 
دٌنار منخفضا بنسبة  4.85دولار لٌغلق على  118,349سهم بقٌمة  17,327

دولار  50,840سهم بقٌمة  58,437، وبلغ حجم التداول على شركة بادٌكو 0.41%
دولار دون أن ٌظهر أي تغٌر عن  0.87وقد أغلق على سعر قة صف 22نفذت من خلال 

 10,892سهم بقٌمة  3,960الاغلاق السابق، بلغ حجم التداول على سهم بنك فلسطٌن 
%.0.73دولار مرتفعا بنسبة  2.77دولار، لٌغلق على 

شاركت جمعٌة البنوك فً فلسطٌن ممثلة برئٌس مجلس إدارتها عزام الشوا ومدٌرها العام 
نبٌل أبو دٌاب، إضافة إلى ممثلٌن عن بنك فلسطٌن والبنك الإسلامً الفلسطٌنً، فً 

الشهر  17-16الذي عقد فً  2012فعالٌات المؤتمر المصرفً العربً السنوي لعام 
الحالً فً بٌروت
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وادارة لتطوٌر عقار بال
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PALESTINE MORTGAGE & HOUSING CO. PMHCUSD0.8500العقاري الرهن لتموٌل فلسطٌن
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